
Beantwoording technische vraag uit beeldvorming van 16 september 2021 over Regionale 
Ruimtelijke Trajecten

Vraag:
De heer Rozema (ChristenUnie-SGP) stelde een technische vraag over het raadsvoorstel van de 
verstedelijkingsstrategie Arnhem-Nijmegen-Foodvalley. De vraag had betrekking op het eerste 
beslispunt waarin wordt gevraagd ‘in te stemmen met het principe van de gebiedsuitwerkingen’. 

De heer Rozema wilde graag een éénduidige interpretatie in de regio. Hij vroeg zich af of we 
instemmen met de geformuleerde teksten, dan wel dat we instemmen met het vervolgproces, namelijk 
het opstarten van de gebiedsuitwerkingen (lees het ruimtelijk uitwerken van de verschillende 
gebieden, waaronder ook Foodvalley-Noord (Barneveld, Ede-Noord, Nijkerk en Scherpenzeel)). 

Antwoord:
Navraag bij ambtelijke collega’s van de gemeenten Barneveld, Veenendaal, Ede en de collega van 
het regiobureau Foodvalley levert op dat zij allen voor de laatste interpretatie kiezen. In Veenendaal is 
gisterenavond (16 september) de verstedelijkingsstrategie aangenomen met 32 stemmen voor en 1 
stem tegen. De overige gemeenten zijn nog niet zo ver. In PS van Gelderland heeft oordeelsvorming 
plaatsgevonden.


